

Protokoll styrelsemöte ST sektion Syd inom Migrationsverket

Datum: 2025-05-26
Tid: 09:00 – 15:00
Plats: Skype

Kallade: Anna Ahnlund, Henrik Andersen, Fredrik Bergman, Christer Blom, Christian Andersson, Maria Bodsunder, Natalie Schröder, Pernilla Doverud, Jessica Saverstam, Paola Valdes Salas, Amanda Vogiatzi, Camilla Mahrs, Yunus Korkmaz

Kallade från valberedningen: Anna Ljung, Christoffer Hagström och Lisa Alderbert
Kallade huvudskyddsombud: Anette Sjödin, Hayat Ibrahim Gedom, Niklas Berg

Anmält förhinder: Paola Valdes Salas, Nareman Gazzawi, Jessica Saverstam, Niklas Berg

§ 1 Mötets öppnande

Anna Ahnlund öppnar mötet.

§ 2 Val av mötesordförande

Anna Ahnlund väljs som mötesordförande.

§ 3 Fastställande av dagordning och utse granskare

Dagordningen fastställs och Maria Bodsundet utses till att granska protokollet.

§ 4 Föregående mötesprotokoll

Genomgång av protokoll från 20250423. Natalie Schröder återkopplar om den förhandling kring flex som lyftes vid förra mötet.

§ 5 Ekonomi

Christian Andersson berättar att det inte finns något nytt att rapportera om ekonomin. Förväntade utgifter den närmsta tiden är kostnaderna för Folksams lunchföreläsningar.

§ 6 Arbetsmiljö

Hayat Ibrahim Gedom, HSO rapporterar om arbetsmiljön på NOA. Det upplevs att det är svårt att få insyn i delar av organisationen. Det finns fortfarande svårigheter för Kontaktcenter när det gäller att bemöta frågor om medborgarskapsansökningar. På Utlandsenhet 3 finns en oro då fler uppgifter ska läggas på enheten. På begäran av facklig företrädare har en riskanalys startats.

Lokalfrågan i Norrköping är fortfarande under diskussion. Maria Bodsunder kommer närvara vid nästa möte gällande lokalerna.

Anette Sjödin, HSO rapporterar om arbetsmiljön i region syd. Anette rapporterar att det är diskussioner kring förvaren och treskiftsschema. Medarbetare känner en oro kring tänkta schemaförändringar. Planerna kring återvändandecenter och bemanningsmodel arbetas fram. Här

upplever HSO att det finns en lyhördhet och delaktighet. Dock saknas fackliga parter i denna diskussion. HSO har lyft att det nu är dags att lyfta in fackliga parter då diskussioner börjar röra arbetstider.

Hur arbetet är organiserat på förvaren försvårar arbetet för skyddsombuden. Då ett skyddsombuds skyddsområde är den enhet de tillhör försvåras deras arbete då arbetet på förvaren inte sker enhetsvis. Frågan kommer lyftas vidare.

Det finns fortfarande frågetecken kring det framtida arbetet hos medborgarskapsenheterna. Många förändringar är på gång men de lokala skyddsombuden har rapporterat att de i dagsläget inte ser någon oro hos medarbetarna.

§ 7 Rapportering

En uppdaterad budget från avdelningsstyrelsen finns. Övriga intäkter har ökat. Budgeterade kostnaderna för utbildning/konferens, skatter samt värvning/medlemsvård har ökat. Kostnaden för medlemsvård har ökat på grund av sommargåvan.

Under vecka 19 höll avdelningsstyrelsen en digital sektionsdag för alla sektioner. Vid mötet rapporterades vad avdelningen arbetar med.

Förhandlingar om OB fortgår, likaså fortgår dialogen om endagstraktamenten.

Under sektionsdagen med avdelningsstyrelsen rapporterades det även från förbundet och då lyftes bland annat arbetet med RALS.

På förbundsstämman antogs ett uttalande med en uppmaning till Sveriges regering gällande situationen i Gaza.

§ 8 Interna arbetet i sektionen

Arbetsutskottet har inget att rapportera. I dagsläget har utskottet inget pågående uppdrag från styrelsen.

Följande arbetsplatsombud har valts: Lisa Karlsson, Medborgarskapsenhet 6, Elshan Rajabion Medborgarskapsenhet 7, Andreas Petersson Stödenheten för nationell verksamhet, Josefin Nadolski (ordinarie) Statliga ersättningar nyanlända och Maria Bergström (ersättare) Statliga ersättningar nyanlända.

Jeanette Lövgren på Enheten för krisberedskap och totalförsvar har valts som skyddsombud och Sebastian Östma har valts till ersättande skyddsombud på Tillståndsprövning 4 i Norrköping.

Nästa aktivitet som styrelsen ska hålla i är föreläsningar från Folksam. Aktiviteten är planerad 3 juni i Norrköping och 12 juni i Malmö.

Datum för höstens styrelsemöten är inplanerade och utskickade. Datum för höstens AO-dagar har skickats ut till styrelsen. Sektionsdagar är inplanerade i september.

§ 9 Värvnings- och medlemsfrågor

ST fanns representerade på Verksmästerskapen. Närvaron var uppskattad och ett flertal personer kom fram och ställde frågor om ST:s arbete.

Sommargåvan har delats ut och det har varit positiv respons från medlemmar. Vid utlämningen har flera nya medlemmar värvts och många frågor om ST:s arbete har ställts.

En uppdatering av rutinen för nya medlemmar och uttredda medlemmar föreslås. Ett större samarbete mellan värvningsansvariga och förtroendevalda önskas. Natalie Schröder får i ansvar att lämna styrelsens förslag till värvningsansvariga.

Förslag lämnas om att när mötesanteckningarna från AO-dagen skickas ut, skickas även information om sommarfika ut.

§ 10 Övriga frågor

§ 11 Nästa möte

Nästa möte är den 19 juni 2025. Både ordinarie och ersättar kallas till mötet.

§ 12 Mötets avslutande med reflektion

Mötet avslutas med laget runt med reflektion kring mötet.

Pernilla Doverud
Sekreterare

Anna Ahnlund
Mötesordförande

Maria Bodsunder
Justerare